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Algemene gegevens 
 

Op woensdag 22 mei 2019 lanceerde de gemeente het participatietraject “20 vragen voor 2020”: met 20 vragen polsten we naar de mening van de burger. 
Deelnemen kon tot 30 juni.  

We communiceerden het participatietraject via de website, Twitter, Facebook, Instagram, Info Avelgem en affiches die we verspreidden in de gemeentelijke 
gebouwen. Een gepersonaliseerde cartoon zorgde voor de herkenbaarheid van de campagne.      

Het webformulier werd 1.353 keer ingevuld. Daarnaast ontvingen we 140 ingevulde enquêtes op papier. Dit zorgde voor een totaal van 1.493 inzendingen. 

We kregen een paar keer de bedenking dat er online meerdere formulieren per IP-adres ingediend konden worden, wat de resultaten mogelijk zou 
beïnvloeden. De mogelijkheid om meerdere inzendingen per IP-adres toe te laten, was een bewuste keuze omdat we wilden vermijden dat er maar één 
iemand per gezin zou kunnen antwoorden.  

Een filter op IP-adres leerde ons ondertussen dat er 21 IP-adressen een aantal identieke formulieren indienden. Voor de syntheseoefening werd daarom met 
29 formulieren geen rekening gehouden.  

Hoewel dit participatietraject een eerste oefening was met een vrij beperkt budget (€ 200 voor de cartoon en € 120 sponsoring op Facebook), bleek de respons 
vrij groot. Bijna 15% van de Avelgemse bevolking vulde de enquête in.  
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Statistieken  
Avelgem wil inzetten op de heropleving van het centrum als plek voor lokale handel. Een centrumplan, subsidies voor gevelverfraaiing, aanpak 
leegstand, betere luchtkwaliteit … Hoeveel procent van het gemeentelijk budget (ca. 10 miljoen euro/jaar) moet de gemeente hieraan spenderen? 
 
        

 
        

              
              
              
              
              
              
              
              
              
              
              
 
              

De gemeente moet zoeken naar een locatie voor een kleine KMO-zone die zorgt voor lokale tewerkstelling. 
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Het stationsgebouw wordt deze legislatuur gerenoveerd. Dat krijgt best volgende bestemming (meerdere antwoorden mogelijk) 
 
        

 
        

              
              
              
              
              
              
              
              
              
              
              
              

 
3% van de indieners (68) vinkte ‘Andere’. Hoewel hierbij vaak een combinatie van de mogelijkheden opgegeven werd, werden ook een aantal andere ideeën 
geopperd: hotel, B&B, tentoonstellingsruimte, OC, wekelijkse lokale markt, museum, monument, kringloopwinkel, herstelatelier, co-workingspace, pop-up, 
nette openbare toiletten, skatepark …   

Daarnaast stelden 17 indieners zich de vraag wat er met het Rode Kruis en/of de tekenacademie zou gebeuren. 7 zien het gebouw liever verkocht of zelfs 
afgebroken.  

Het volledige overzicht van alle antwoorden vind je als bijlage 1. 
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Om te voorkomen dat vrachtwagens tijdens de nacht of in het weekend langs de weg blijven staan, moet er een vrachtwagenparking komen. 
 
 
        

 
        

              
              
              
              
              
              
              
              
              
              
              
 
              

Een nieuwe weg langs de Schelde en het kanaal Bossuit-Kortrijk zou goed zijn om het zwaar vervoer uit de dorpskernen te weren.  
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De gemeente wil inzetten op veilige fietsinfrastructuur. Een fietspad langs de Rijtgracht van Kerkhove tot Outrijve kan hiertoe bijdragen. 
 
        

 

       
       
       
       
       
       
       
       
       
       
       
       

 
Wat moet er gebeuren met het verouderde OC in Kerkhove? 
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De gemeente kocht in 2017 de Scheldeburcht in de Kasteelstraat. Wat moet er op termijn gebeuren met de site? 
 
        

 
        

              
              
              
              
              
              
              
              
              

 
 

 

7% (107) van de indieners klikte ‘Andere’ aan. Een aantal gaf hun idee over een eventuele toekomstige cultuursite, 5 hadden een bedenking in functie van 
parking. Anderen zagen er eerder een thuis voor horeca, handel, woongelegenheden, verenigingen, kinderopvang, recepties, tentoonstellingen …  

32 zien het gebouw liever verkocht of gesloopt, terwijl enkele het tekstvak gebruikten om hun mening te geven over andere zaken. 

Het volledige overzicht van alle antwoorden vind je als bijlage 2. 
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De gemeente mag geen open ruimte meer aansnijden voor bebouwing en moet volop inzetten op renovatie en bouwen waar al huizen staan. 
 
 
        

 
        

              
              
              
              
              
              
              
              
              
              
              

 
 
Avelgem heeft nood aan een groene long/gemeentepark in het dichtbebouwde centrum.  
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De gemeente moet investeren in zonnepanelen en energiebesparende maatregelen in de gemeentelijke gebouwen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
       

 
       
       
       
       
       

 
De gemeente moet inzetten op klimaatpremies (bv. voor het ontharden van parking, bebossing, groendaken …) 
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Een energiecoöperatie produceert duurzame energie dankzij de financiële inbreng van burgers. Indien er in Avelgem een energiecoöperatie is, dan 
koop ik zeker aandelen. 
 
        

 
        

              
              
              
              
              
              
              
              
              
              

 
 
 
De subsidies voor de Avelgemse jeugd moeten gaan naar zowel de erkende jeugdverenigingen als naar individuele jongeren die zelf iets 
ondernemen. 
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De sportsite Ter Muncken breidt bij voorkeur uit met (meerdere antwoorden mogelijk) 
 
        

 
        

              
              
              
              
              
              
              

 
 
 
 
 

9% van de indieners (182) klikte ‘Andere’ aan en deed een vrije suggestie. 31 van hen willen graag een renovatie/uitbreiding van het zwembad, terwijl 18 er 
liever een skatepark zien komen. 8 indieners denken dan eerder aan squash, 7 aan basket en 6 aan een padelcourt. 

44 indieners vinden dat de site beter niet uitbreidt en een aantal gebruikten het tekstvak om hun mening te geven. 

Het volledige overzicht van alle antwoorden vind je als bijlage 3. 
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De kinderarmoede in Avelgem neemt toe. De gemeente moet bijspringen als gezinnen de schoolfacturen niet kunnen betalen. 
 
 
        

 
        

              
              
              
              
              
              
              
              
              
              
              

 
 
De sociale contacten bij senioren nemen af. Het dorpsrestaurant Zohra moet meer dan 1 dag per week open zijn. 
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Het aantal mensen met psychische problemen neemt toe. Het sociaal huis moet ook psychologische hulp aanbieden. 
 
        

 
        

              
              
              
              
              
              
              
              
              

 
 
 
 
Hoeveel procent van het gemeentelijk budget (ca. 10 miljoen euro) moet de gemeente spenderen aan ontwikkelingssamenwerking? 
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Op vandaag bedraagt de gemeentelijke toelage voor de kerkfabrieken 22 euro per inwoner per jaar. Het Vlaams gemiddelde bedraagt 5,8 euro per 
inwoner per jaar. Hoeveel moet de toelage in de toekomst bedragen per inwoner per jaar? 
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Bijlage 1: Het stationsgebouw wordt deze legislatuur gerenoveerd. Dat krijgt best volgende bestemming (meerdere antwoorden mogelijk) – Andere 
• Een fiets/wandelhotel om zo de troeven van onze Scheldemeersen+ Kluisberg wijder uit te spreiden, gecombineerd met restaurant, brasserie. 
• B&B (2) 
• Brasserie (6) 

o Met fietslaadpunt (3) 
o Met ruimte die kan afgehuurd worden om activiteiten te organiseren: vb. workshops, 
o Via sociale economie 
o Brasserie? Hebben we genoeg  
o Er zijn al voldoende brasseries in de Stationsstraat!!! 

• Een toeristisch infopunt met brasserie (4) 
o Lokale gezonde voeding 
o Te weinig toeristen voor een infopunt daar + wie gaat deze onderhouden? 
o Toeristisch punt? Daarvoor moet je dat wel zijn. 

• Fietscafé 
• Koffiebar 
• Deftig restaurant 
• Combinatie mobipunt, fietsherstelpunt, koffiehuis, toerisme-info, workshops, uitleen fietsen, repaircafé (5) 

o Fietsherstelpunt? Je gaat toch niet zelf concurrentie aangaan met 1 van de weinige handelszaken die we nog hebben. 
o Weliswaar in samenspraak en aanvullend met de nabijgelegen fietsenwinkel Defresne. Zij moeten elkaar aanvullen zodoende geen 

onrechtstreekse concurrentie via de overheid te gaan ontwikkelen. 
• Mobipunt met elektrische steps (2) 
• Cambiopunt 
• Deelfietsen waaronder enkele speciale deelfietsen (voor oudere mensen of mensen met een handicap) om Avelgem en omstreken te verkennen. 

o Voor deelfietsen zie ik in Avelgem geen interesse. 
o Overleg met fietsenwinkels in Avelgem om fietsen te verhuren? 
o Lokale fietshandelaar zit reeds om de hoek. Een fietspomp en enkele 'deelsleutels' moet kunnen, een servicepunt door gemeente of OCMW 

niet 
o Een fietsherstelpunt hebben we momenteel in Kerkhove en Ben Defresne zou hier ook niet happy mee zijn, denk ik. 
o Geen fietshersteldienst want er is een goede fietsenmaker in de buurt. 
o Een brasserie en fietsherstelpunt is daar al, niet concurreren met de al bestaande KMOs daar. 

• Plaats voor wekelijkse lokale markt waar lokale handelaars en boeren hun artikelen en streekproducten kunnen aanbieden met kinderanimatie, bar 
… (2) 

• Iets waar fietsers kunnen halthouden, die gebruik maken van de fietssnelweg? 
• Rustplaats (groene zone) om tijdens fietstochtjes te pauzeren 
• Tentoonstellingsruimte (3) 
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o Geschiedenis Avelgem (2) - zie toeristische dienst Ronse 
o Voor artiesten 

• Museum 
• Een monument  
• Lokalen voor culturele en sociale organisaties (9) 
• OC (7) 
• Rode Kruis, kunstacademie (17) 
• Sportschool 
• Concertruimte/ruimte voor optredens 
• (Betaalbaar) repetitielokaal voor muziekgroepjes, toneel ... (3) 
• Shared office 
• Pop-up centrum (5) 

o Plaats waar ondernemers en vzw's snel kunnen inspelen op de snel veranderende samenleving door op basis van pop-ups steeds vernieuwde 
en interessante concepten te kunnen uitwerken die interessant blijven en vooral voor de jeugd ervoor zorgen dat zij in Avelgem blijven en dat 
Avelgem een hip centrum blijft/wordt in de omliggende gemeenten.  

o Verschillende organisaties kunnen van korte tot middellange termijn de gebouwen bezetten. Naar het voorbeeld van gebouwen zoals Kerk 
Gent, Nest Gent. 

o Een vaste plaats, met een bar in een steeds veranderd thema, met misschien een expositieruimte of een outlet shop of een 3D escape room ... 
Zo raakt het in de ruime regio bekend en blijft het een trekpleister voor dicht en ver door de constante vernieuwing. 

• Een co-workingspace voor ondernemers (3) 
o  Eventueel gecombineerd met incentives voor jonge starters. Eventueel aan te vullen met mogelijkheid om iets kleins te lunchen en te drinken 

(lokale producten, gezonde voeding). En/of met een mogelijkheid om de bedrijven/projecten van jonge Avelgemse ondernemers in de kijker te 
zetten 

• Een herstelatelier voor elektro, alles is heden ten dage wegwerp geworden terwijl veel zaken heel eenvoudig hersteld kunnen worden. 
• Kringloopwinkel 
• Hub van Buda-lab, ingericht technieklokaal beschikbaar voor alle scholen, locatie voor repaircafés 
• Uitleendienst (zie Zwevegem: tafels, stoelen, feestmateriaal, volkspelen, enz. … (ook voor niet Avelgemnaren)) 
• Samenwerken met de Lijn (3)  

o Het station terug maken wat het was, een station, om de mobiliteit in het algemeen te helpen. Met elektronische real-time info over Tec en De 
Lijn, en mogelijks de aankoop van tickets via een automaat, zetels, koffieautomaat, maar ook info over huidige en toekomstige wegenwerken. 
Kan gecombineerd worden met taxi-lane, en informatie over waar men fietsen, scooters, auto's, verhuiswagens e.d. kan huren in avelgem. Dit 
kan de bestaande kmo's helpen.  

o Knooppunt TEC en De Lijn in combinatie met toerisme: Beveiligde overdekte fietsstalplaats voorzien van laadpunten voor elektrische fietsen en 
fietspomp. Onbemand infopunt fiets- en wandelknooppuntenroutes over de provinciegrenzen heen. Rustpunt met picknicktafels. 

• Openbare (nette) toiletten overdag 7 dagen op 7 
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• Skatepark - bmx jumps (4) 
• Jeugdactiviteiten plaats (2) 
• Kinderopvang 
• Iets in de opvoedingsondersteuning of zorgsector. Ik denk aan spelotheek, Huis van het Kind, winkeltje van een instelling uit de zorgsector, 

ontmoetingsruimte voor ouders met vragen... 
• Kinderacademie 
• Binnenspeeltuin kinderen 
• Goedkope activiteiten voor kinderen (bowling, minigolf ...) (2) 
• Buurthuis voor de 60-plussers/multifunctioneel recreatiepunt voor mobiele gepensioneerden (2) 
• Fitnesscentrum (2) 
• Action (2) 
• Kruidvat 
• Sociale economie  
• Bordeel aan voordeeltarief  
• Cinema  
• Politiebureau 
• Eerstehulpverlening dierenzorg/spoedingrepen/dierenwelzijn in samenwerking met andere gemeenten en soortgelijke diensten/milieu 
• Opvangruimte voor vreemdelingen (2) 
• Een wooneenheid van maken? 
• Sociale woningen 
• Centralisatie van zoveel mogelijk diensten is een plus! 
• I.v.m. fietspad: Doorniksesteenweg tussen sporthal en Sociaal Huis: absoluut nodig, niet lang maar belangrijk en ontbreekt in lijst. Nu mogen de 

kinderen zeker niet met de fiets naar school.  
• Geen, niet renoveren/verkopen/afbreken (7) 

o Er zijn al handelszaken, horecazaken, fietszaken; er moet eerst gezorgd worden voor deze ondernemers en niet geld uitgeven aan andere 
projecten die meestal niet van de grond komen en toch aan iedere inwoner van Avelgem en deelgemeenten geld kosten. 

o Laat de winkelstraat terug bloeien ... station is voor reizigers ... 
o Geen handel, dat moet geconcentreerd worden in het centrum! 
o Handelszaak? We hebben er al tekort 

• Geen mening 
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Bijlage 2: De gemeente kocht in 2017 de Scheldeburcht in de Kasteelstraat. Wat moet er op termijn gebeuren met de site? Andere 
• Cultuursite met te verhuren zalen. Multifunctioneel maken. 
• Een sterke cultuursite maken! Spikkerelle én kasteel zijn voldoende troeven in handen! 
• Renoveren en alles onderbrengen die te maken heeft met muziek en cultuur, repetitiekot voor bijvoorbeeld koor, muziekgroepen, feestgelegenheden 

... aan democratische prijzen en eventueel bar (3) 
• Voorzie ook een aantal kleinere vergaderruimtes in Spikkerelle. 
• De link maken met Spikkerelle, door de ingang aan de achterzijde van het kasteel te maken. Een expositieruimte voor de tekenacademie. 
• Cultuursite met aansluiting Spikkerelle, tennisvelden naar sportcentrum Ter Muncken, gemeentehuis en diensten onderbrengen op deze site, bib, 

politiepunt, toerisme info 
• Renoveren tot ruime cultuursite (academies, ruimte die verhuurd kan worden ...) met ruimte voor initiatieven van burgers die sociale cohesie 

bevorderen. Ook de tuin ontsluiten en als publieke groenzone doortrekken naar de groene ruimte rond Spikkerelle kan het centrum opwaarderen. 
Verderop zou groenruimte kunnen omgevormd worden tot ‘Tiny forest’. 

• Muziekacademie, dienst Kind en gezin, en toerisme info over de wandelwegen en onze natuur. Meer uitleg wat er te zien is tijdens de wandelingen, 
moeilijkheidsgraad ervaren of niet ervaren wandelaars, met buggy te doen of niet, idem met de hond. Afstand en duur van de wandeling. 

• Parking (5) 
o En een deel van het grasplein naast Spikkerelle inrichten als extra onverharde parking.  
o Graag parking en ingang achterkant, grote overlast in kasteelstraat door muziekschool. 
o Bij een volledige verhuur van de site is parking vinden een ramp. 
o Alles op 1 plaats zorgt voor parkeerproblemen. 
o Voorstel om er een cultuursite van te maken is een goed idee, maar wat met parking...? 

• Huurmogelijkheden voor jeugd voor jambox voor symbolisch bedrag. De jeugd kan dan op evenementen gratis/voor een symbolisch bedrag optreden. 
Een win-winsituatie. Lokale Helden het jaar door  

• Plaats voor jongeren om samen te komen, ook creatief durven zijn: een VR/AR experiencespace, een gamingspace, een sportstechspace (esports maar 
ook uitproberen van nieuwe sporten), eventueel ook een lokaal gezondheidshuis waar jongeren terecht kunnen, workshops voor jongeren, etc. 

• BMX-parcours (2) of motocrossparcours 
• Skatepark (2) 
• Fitness 
• Binnenspeeltuin 
• Een bibliotheek  
• Bibliotheek is momenteel al oké (5) 
• Bibliotheek weg en parking maken 
• Bibliotheek ook open tijdens voormiddagen (2) 
• Feestzaal jeugd, zaal voor meerdere gelegenheden 
• Workshops organiseren, gratis EHBO-lessen geven ... 
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• Museum geschied- en oudheidkundige kring 
• Tentoonstellingen 
• Bedrijvencentrum tijdens kantooruren, academie buiten kantooruren 
• Verhuurruimtes voor vergaderingen Avelgemse verenigingen (avond) aan betaalbaar tarief + te huur voor bedrijven, seminaries (overdag). Troef 

Scheldemeersen uitspelen als verpozing tijdens de seminaries. Zorgen dat tarifering winstgevend is. Combinatie maken met hotel in stationsgebouw. 
• Voor verenigingen (2) 

o Extra repetitielokalen en opbergruimte 
• Renoveren en wikken en wegen met de verschillende verenigingen wat er in kan. 
• Kind en Gezin erin onderbrengen na een totale renovatie. 
• Ook een kinderopvang (2) 
• Grote handelszaak (3) 
• Pannenkoekenhuis 
• Brasserie of gezellige taverne (7) 
• Cinema (3) 
• Een hotel 
• Gemeentelijke praatbarak - politiek dichter bij de burger 
• Gemeentelijke recepties in stijl 
• Renoveren en enkel maar voor muziekschool. 
• Goedkoopste in totaalpakket! 
• Kosten/Batenanalyse om hierin te investeren (2) 
• Teken-, woord- en muziekacademie in de Kasteelstraat … Toerisme in het oud stationsgebouw en Bib zit goed waar ze zit .... je kan zo blijven 

veranderen ..  
• Verkopen/Slopen (32) 

o Vervangen door iets nieuw, renoveren van zo’n oud gebouw is gewoon geld over de balk gooien. Bijvoorbeeld extra serviceflats voor bejaarden 
en alleenstaanden. 

o Groenzone 
o Grote onnodige kost voor de gemeente! 
o Verkeerde aankoop. Gemeentebestuur kocht kat in een zak die alle Avelgemnaren veel geld zal kosten en het weet niet eens wat mee gedaan. 

Bibliotheek??? We hebben toch een mooie moderne bibliotheek? 
o WAAROM KOOP JE DAT? Als je niet op voorhand een plan of een doel hebt? PLAT TEGEN DE GROND en iets nieuw dat ecologische en duurzaam 

is, met goed ingedeelde ruimtes. i.p.v. lapjes te leggen. Zal op 10 jaar tijd goedkoper uitkomen. 
o Wij zijn toch in tijden van besparingen, er is trouwens genoeg werk aan de infrastructuur in Avelgem, het zou verstandig zijn om eens het geld 

van de belastingbetaler nuttig te besteden. 
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o Jammer dat de gemeente in 2017 veel te veel geld heeft betaald voor dit gebouw. Misschien kan de vorige eigenaar het terug kopen aan 
dezelfde prijs. Dan kan de gemeente een nieuwbouw plaatsen om alles in onder te brengen; vermoedelijk veel goedkoper aan de eindmeet (in 
vergelijking met aankoop Scheldeburcht + renovatiekosten). 

o Afbraak en daarna nieuwbouw van een cultuursite 
o Is miskoop, renovatie wordt zwaar geldverspillend project. 
o Verkopen en locatie de Groote Fabrieke uitbouwen tot academie. 
o Zo snel mogelijk verkopen. Blijft oud gebouw, onderhoud kost te veel 
o De voorgevel behouden (waarschijnlijk geklasseerd) en de rest afbreken en een nieuw multifunctioneel complex plaatsen voor één cultuursite 

+ integratie van de lokale harmonie die nu zijn gemeentelijke subsidies integraal moet spenderen aan gas en elektriciteit van hun oud gebouw. 
Misschien de tennispleinen verhuizen naar de sportzone. 

o Terug verkopen of afsmijten. 
o Terug verkopen!!! Er was daar een bibliotheek, dan wordt er een nieuw gebouw gezet en nu terugkeren zeker. Belachelijk!!! 
o Gevel behouden, nieuw gebouw plaatsen en bestemming ongewijzigd laten 
o Afbreken die handel 
o Bij voorkeur afbreken en nieuw goedkoper gebouw 
o Volledig afbreken en Spikkerelle uitbreiden met teken- en muziekacademie en bibliotheek. Dan pas kan je spreken van 1 cultuursite. 

• Delen van kleuter/lager/college Sint-Jan Berchmans onderbrengen 
• Geven aan 't college!!!! 
• Wooneenheden  
• Sociale woningen 
• Onderkomen voor vluchtelingen of mensen die onderdak nodig hebben 
• Betaalbare woningen voor migranten 
• Groene long 
• Iets anders 
• Geen mening (3) 
• Centralisatie van zoveel mogelijk diensten is een plus! 
• Toeristisch infopunt stationsgebouw 
• Als nog niet gekend is, wat er moet gebeuren met tekenacademie, waarom moeten deze dan weg uit stationsgebouw??? (Wat met Rode Kruis) 
• Wat punt 5 betreft: een weg langs de Schelde vanuit Bossuit ja, tot aan de Scheldebrug met Escanaffles (industiezone). 
• I.v.m. fietspad: Doorniksesteenweg tussen sporthal en Sociaal Huis: absoluut nodig, niet lang maar belangrijk en ontbreekt in lijst. Nu mogen de 

kinderen zeker niet met fiets naar school. 
• Van toepassing op dit initiatief: tendentieuze vragen die bevolking polariseren. De verkiezingen van 26 mei hebben net aangetoond dat dialoog 

noodzakelijk is tussen burgers om samen tot oplossingen te komen. Het gemeentebestuur zou hier een belangrijke regisserende rol in kunnen spelen, 
maar beperkt zich tot het meesurfen om op sloganeske wijze de bevolking te verdelen in plaats te verbinden! 
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Bijlage 3: De sportsite Ter Muncken breidt bij voorkeur uit met – Andere 
• Een ‘Basic-Fit’ aantrekken (4) 
• Dit BMX-parcours kan eventueel samengaan met een trial-parcours, in deze beperkte omgeving, is dit zeker een optie; en 2 vliegen in 1 klap. Enkel 

een laadpaal voorzien voor elektrische trialmotoren en we zetten Avelgem op de Belgische kaart! 
• Er is/was een BMX-parcours, maar het ligt er maar te liggen. Niemand die daar nog komt BMX'en, kan ook niet, verwilderd als het erbij ligt. Finse 

looppiste kan zonder veel kosten. Tennis heeft ruimte genoeg aan Spikkerelle. Leg het hoofdveld van KVK aan in kunstgras, één keer kosten en daarna 
heel veel minder kosten voor onderhoud. 

• Cyclocross is iets wat meer leeft in Vlaanderen. Er wordt reeds een wedstrijd gehouden aan de sporthal. Een blijvend mooi parcours zou een 
meerwaarde zijn die veel gebruikt zal worden. BMX leeft niet bij ons. 

• Overdekte tennisvelden met mogelijkheid voor turnen lagere scholen als dagbestemming. 
• Overdekte tennisvelden, dit seizoen al heel wat inhaallessen tennis door het slechte weer. Bij regenweer kunnen de geplande lessen gewoonweg niet 

doorgaan. Hier moet dringend een oplossing voor gezocht worden. 
• Niet overdekte tennisvelden.  
• Renovatie/uitbreiding zwembad (31) 

o Groter zwembad (16) 
o Betere luchtkwaliteit (2) 
o Met glijbaan (2) 
o Met kinder/peuterbad (5) 
o Meer recreatie (bubbelbaden, golfbad, stroomversnelling, sauna, buitenbad … ) (2) 
o Meer openingstijden 
o Met meer parking 

• Skatepark/infrastructuur (18)  
o skaters raadplegen om leuke obstakels te bouwen, kan ook betaalbaar en duurzaam 

• Er moet dringend zogenaamde "Urban Sports" infrastructuur komen. 
BMX maakt hier uiteraard deel van uit. Een relatief kleine gemeente als Avelgem moet echter creatiever met middelen omspringen, alles op één sport 
inzetten lijkt mij dan ook erg kortzichtig gezien het constant fluctuerende landschap van deze sporten. 
Graag merk ik op dat er in de omliggende gemeenten de laatste jaren veel geïnvesteerd is in dergelijke infrastructuur (soms succesvol, soms 
onsuccesvol). In Avelgem blijft het echter angstvallig stil. Dat, net terwijl Avelgem zichtzelf presenteert als een woongemeente. 

o Gemeente Anzegem heeft verleden jaar een bescheiden investering gedaan in de aankoop van materialen en een locatie voor skaters. 
o In Kooigem werd 50.000 euro geïnvesteerd in de uitbouw van een locatie voor BMX/Step/Rollerblade 
o In Kortrijk werd een indoor Urban Sports Park ingericht en één van de grootste outdoor skateparken in België gebouwd. 
o In Zwevegem is een tiental jaar geleden meer dan 150.000 euro geïnvesteerd in een skatepark. (De uitvoering hiervan is echter een voorbeeld 

van hoe het ABSOLUUT niet moet) 
o In Oudenaarde is dit jaar in het budget een kleine 43.000 euro voorzien voor het opwaarderen van het bestaande skatepark. Daarnaast heeft 

de gemeente ruimte ter beschikking gesteld voor een indoor skatepark dat door vrijwilligers gerund wordt. 
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o In Waregem is 2 jaar geleden een volledig nieuwe infrastructuur gebouwd aan het jeugdcentrum met een budget van 100.000 euro. 
o In Ronse is verleden jaar de infrastructuur in het skatepark aan het sportcomplex vernieuwd. 
o  In Rollegem werd 3 jaar geleden een nieuw betonnen skatepark gebouwd. 
o Als we iets verderop kijken naar de grootsteden zien we dan dat bijvoorbeeld stad Gent investeert in de bouw van één van de grootste 

skateparken van Europa. 
Het is duidelijk, deze sporten zijn populair, en er is infrastructuur nodig. 

• Squash (8) 
• Basketterrein (7) 
• Padelcourts (6) 
• Wielerpiste (3) 
• Atletiekpiste (3) 
• Petanquevelden (3) 

o Om Spikkerelle bij goed weer te ontlasten van de indoorpetanquers. Mettertijd kan men 1 van de huidige tennispleinen overkappen en voor 
fitness kan men reeds terecht in de nabije omgeving van onze gemeente. 

• Omnisportveld (2) 
• Watersportbaan 
• Parcours voor motorcross 
• Baseballveld (2) 
• De verdwenen badmintonclub terugbrengen 
• Speelplein 
• Turnzaal 
• Duivenlokaal 
• Kunstgrasveld 
• Kickboksen Wielerpiste 
• IJspiste 
• Parcours voor telegeleide wagentjes? 
• Outdoor schaakbord 
• Parcours voor vinkenzettingen 
• Wandelwegen voor ouderen 
• Turnen voor oudere leeftijden 
• Grotere karatezaal 
• Buitentoestelen (fitness, calesthenics,...) 
• Schorslooppiste in groene long 
• Volleybalterreinen 
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• Boltrog 
• Calisthenics - voorbeeld zie Facebook Street workout 9800 
• Volledige atletiekpiste rond het voetbalveld 
• Mountainbike park 
• Meer terreinen voor de huidige clubs 
• Uitbreiding van de huidige sportvelden. 
• Gewoon nog veel meer plaats voor de verenigingen (basket, volleybal, badminton, dans ...). De sporthal moet meegroeien met de groei van de 

sportverenigingen zelf. Tot op heden worden ze belemmerd door een structureel tekort aan plaats. 
• Vierde voetbalterrein 
• Een tweede kunstgrasterrein en schuiltribune op het nu bestaande kunstgrasterrein dit misschien met voorrang want het is daar in de winterperiode 

en zeker bij koude wind een trekgat van jewelste zonder dan nog van de regen te spreken. 
• Een bijkomend voetbalterrein, of ombouw van terrein naar kunstgras 
• Plaats (tribune) om 'droog' de wedstrijden te volgen bij match op kunstgrasveld. 
• Minder voetbalvelden en plaats voor diverse sporten 
• Een Fins looptraject waarlangs een BMX-baan getrokken wordt. Op het traject van de Finse piste buitenfitness-toestellen plaatsen. Zo bereik je een 

grote groep van de bevolking en is de investering niet voor enkelingen die klaarblijkelijk het alleenrecht kunnen claimen. Opnieuw multifunctioneel 
denken! 

• De plaats benutten voor verschillende dingen, iedereen tevreden houden, ook al lukt dit niet altijd. 
• Meer zalen voor binnenzaalsporten 
• Sportveld/minivoetbalveld (kooi), plaats waar jongeren kunnen rondhangen en buiten komen zonder al teveel bekijkers :O ! 
• Meer kleedcabines, en verbouwen voor rolstoelgebruikers aan het voetbalplein 
• De kantine moet dringend een uitbating hebben, zeker op woensdagnamiddag. 
• We moesten een zwembad en sporthal gehad hebben en misschien zelfs voetbalveld, met cafetaria van waaruit we alles konden zien, of tenminste 

vanuit cafetaria zowel sporthal als zwembad zichtbaar. 
• Bowlingbaan, schaatspiste (rolschaatspiste) rugbyveld, enz... 
• Één grotere tribune met een bijhorend sportcafé zoals treffer in Waregem. 
• Een deftige mogelijkheid in uitbating van een cafetaria, met zicht op sportgebeuren - ideaal voor ouders en/of grootouders die kinderen laten sporten 

en hen enkel kunnen voeren en uur later terug moeten komen ophalen 
• Alles wat sportief is en toegankelijk voor iedereen (= jong en oud, super sportief en iets minder ...). 
• Afbreken en bos maken, met een camping voor transmigranten en illegalen. 
• Uitbreiding maar dan voor multifunctionele doeleinden zoals bijvoorbeeld basket, volley, minivoetbal, tennisvelden, enzovoort. 
• Sporthal renoveren + uitbreiden, is nu te krap aan het worden 
• Iets voor jong en oud 
• Meer publieke toiletten voor toeschouwers bij evenementen in de sporthal 



Participatietraject meerjarenplan 2020       Pagina 26 van 27 

• Kan geen specifieke sporttak aanduiden, maar hoe meer sportfaciliteiten, hoe beter. 
• Sporten die voor allen en iedereen toegankelijk zijn voor o.a. atletiek en balsporten, GEEN elitesporten 
• Hockey, padel, genoeg mogelijkheden, eventueel een beter zwembad met meer mogelijkheden dan het huidige. 
• Meer parking zal er sowieso nodig zijn, gelijk met wat je uitbreidt 
• Geen mening (18) 
• Niets (44) 

o Niets er is nu al parking te kort, misschien eerst parking uitbreiden want iedereen parkeert op gras en modder. 
o Niets. Goed zo. Eerder huidige sportsite in orde houden (lekken, elektriciteit, grotere tatamizaal). 
o Eerst zien hoe het kan en met welk geld het mogelijk is en niet later een nieuwe belasting invoeren. 
o Niet altijd groter willen worden en nieuwe dingen uitproberen, onderhoud hetgeen je hebt. 
o Het is al groot genoeg en heeft al genoeg geld gekost!!! 
o In plaats van uit te breiden, best eerst het dak nazien aub. 

• Groepslessen zoals Zumba, BBB, ... Overdag in plaats van ‘s avonds 
• Festivalweide 
• Groene long/gemeentepark 
• Een visput 
• Douches die ook in de zomer goed werken en een extra sportruimte zodat iedere sport kan doorgaan en er niet voor ieder uurtje moet gediscussieerd 

worden. 
• Hondenweide (mag ook op andere plaats) (6) 
• Groene long 
• Speeltuin kinderen 
• Zeker geen tennisvelden, de tennisclub kreeg al nieuwe tennisvelden; best iets voor iedereen!  
• Er is in Avelgem een veel te klein aanbod voor naschoolse sport voor kinderen/tieners en voor volwassenen. In vergelijking met Zwevegem is er hier 

bijna geen aanbod 
• Squash, fitness en/of andere sportaccommodatie in kerk van Kerkhove? 
• Hoeveel mag dat kosten per inwoner? 5,8 x 10.000 = 58.000, maar 5,8 x 100.000 = 580.000 - gemiddelde is 319.000 (zie ook 20) 
• Spendeer geld beter aan echte noden, er is genoeg sportinfrastructuur. Ondersteun de bestaande sportverenigingen in de plaats en stop ideeën over 

het verhogen van huurgelden voor de infrastructuur terug in de lade. Oh ja, de gemeente is financieel supergezond dankzij het goede beleid van de 
voorbije jaren. Er is dus geen nood om te knippen in bestaande budgetten, ook niet in dat van de kerkfabriek... 

• De sportmogelijkheden in Avelgem zijn beperkt en de infrastructuur begint te verouderen. Mensen trekken naar Zwevegem om aan sport te doen. De 
sportsite mag dus zeker uitgebreid worden met een fitness, looppiste en tennisvelden. Een BMX-parcours lijkt me geen goede investering omdat ik 
me niet kan inbeelden dat hier veel mensen behoefte aan hebben. Je investeert best in zaken die de meerderheid van de sporters kan gebruiken.  
Avelgem bruist niet meer zoals vroeger (niet enkel wat sport betreft, maar ook wat horeca, evenementen, het samenhorigheidsgevoel betreft). Er is 
dringend nood aan een heropleving zodat de Avelgemnaar terug fier kan zijn op zijn gemeente. Er zijn veel opportuniteiten die nu niet benut worden. 
De mooie ligging, moet het bestuur inspireren om meer te investeren in natuurbehoud, nieuwe natuur en toerisme. Doordat Avelgem niet zo goed 
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bereikbaar is, moedigt het bestuur lokale KMO's beter aan zodat er in Avelgem zelf meer werkgelegenheid is en de eigen jeugd in Avelgem blijft. De 
enige mooie straat in Avelgem is de Kerkstraat, de rest lijkt meer en meer zijn glorie verloren. Investeren dus om ook de andere delen van Avelgem 
terug aantrekkelijk te maken! 

• In verband met vraag 16 (Kinderarmoede) - ik zet het even hier aangezien ik geen ruimte heb om vrije comments in te voeren: de gemeente kan 
bijspringen maar in eerste instantie moet de gemeente zoveel mogelijk die gezinnen ondersteunen en hen leiden naar de juiste kanalen om 
bijkomende steun aan te vragen. Steun ja, maar bekijk ook even andere kanalen of zet hier structureel op in via samenwerking met VVSG. 

• Hierbij wil ik ook nog eens reageren op de laatste vraag. Ik sta versteld van het hoge bedrag aan de kerkfabriek, dat is toch niet meer van deze tijd. 
Kerkfabrieken hebben genoeg eigen middelen. Investeren in kinderarmoede of een gezonder leefklimaat in Avelgem daarentegen, zal wel bijdragen 
aan het geluk van de burger! Ook projecten die inspelen op netwerkvorming, mantelzorg, sociale cohesie... die moeten gesteund worden. Maar dan 
hedendaagse vormen, niet de kerkfabriek ... Ik hoop oprecht dat de nieuwe coalitie andere prioriteiten stelt. 
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